



Protokoll hockeysektionsmöte NSK 2020-08-13

MEDVERKANDE:

Anna Olofsson
Pelle Westin
Jesper Karlsson
Jessica Gustafsson
Niklas Bjurberg
Carina Nylander
Christer Englund
Linda-Maria Nordlander
Malin Holmkvist
Robin Sandström
Mike Ålander

DELGES:

Magnus Swahn
Peter Hermertz

1. Lag och träningsgrupper

Inför denna säsong kommer vi att ha följande lag och träningsgrupper:

TKH, träningsgrupp 11/12, lag 10, lag 09, lag 08, träningsgrupp 07/06/05, J18, div 3.

Träningsgrupperna tränar tillsammans men anmäler lag i alla serier.

Kioskpass och bygg och plan bör fördelas på lag och träningsgrupper beroende på hur många barn det är i varje grupp.

Omklädningsrum:

Omklädningsrum 1: Div 3
Omklädningsrum 5-6: träningsgrupp 07/06/05
Omklädningsrum 7: J18

2. Restriktioner kring Covid-19

Svenska hockeyförbundet har tagit fram riktlinjer för barn- och ungdomsidrott och Corona. Dessa bifogas till detta protokoll. Jessica kommer även att skicka ut restriktionerna till alla medlemmar från föreningens informationsmejl.

Jag vill påpeka att vi inte får ha publik i hallen eller caféet under några aktiviteter. Det är varje lags ansvar att detta efterföljs. Vi vet att det varit en hel del publik i hallen och det måste bli stopp på det. Sundsvall fick besök av kommunen i helgen som var och fick nedslag på att det var publik i hallen. Eftersom att vi vill kunna fortsätta vår verksamhet så vill vi inte få ögonen på oss från kommunen.

För att kunna upprätthålla riktlinjer med utrymme för gästande lag så behöver de som har fasta omklädningsrum tömma dessa varje helg när säsongen kommer igång.



I övrigt så kommer Njurunda att ha ett tillägg till restriktionerna som säger att alla ska ta hem och tvätta underkläder efter varje träning. Det är också viktigt att barn och ungdomar duschar hemma i största möjliga utsträckning.

Med gällande riktlinjer ser vi ingen möjlighet att genomföra Erica Udén cup som skulle ha spelats v. 43. Vi hoppas att läget i samhället och restriktionerna tillåter att vi har cuper senare under säsongen.

Vi kommer att fortsätta erbjuda friåkning, men omklädningsrummen är stängda under dessa tider. Ombyte ska ske å läktaren och alla ansvarar för att hålla avstånd till varandra.

I dagsläget avvaktar vi med att se om vi behöver göra någon föreningsaktivitet för att täcka förlusterna för höstens inställda cuper.

3. Lagens budget

Alla lag ska upprätta en budget för kommande säsong. Det finns ett förslag på hur det skulle kunna se ut bilagt till detta protokoll. Siffrorna i förslaget är endast till för att åskådliggöra hur det kan se ut. Byt ut, lägg till eller ta bort poster och summor beroende på ert lags planering. Sektionen vill också skicka med till kassörmötet att man bör prata med alla kassörer om att göra en budget. Be gärna den äldre årskullen om att få se deras resultat för föregående säsong för att få uppslag till er egen budget.

4. TKH

Vi är i stort behov av att rekrytera barn och ledare till TKH. Jessica tar fram ett informationsblad som alla hjälps åt att sprida på förskolor, skolor och övriga allmänna platser.

5. Sektionens arbete

Nästa sektionsmöte kommer att handla uteslutande om hur sektionen ska jobba framåt. Det senaste året har det inte varit någon bra framdrift på uppgifter som sektionen har haft. Detta beror till stor del på att många representanter i sektionen också är tränare eller andra ledare i lagen. Hur vill vi att sektionen ska organiseras för att det ska bli verkstad av alla bra idéer som kommer fram? Inför nästa möte ska alla lag bidra med förslag till grupper och kommittéer som skulle kunna jobba mot sektionen samt vilken typ av person (ledare/förälder) som ska vara representant för lagen i sektionen.

6. Övrigt

Föreningen har investerat i en växeltjänst där de som ringer kommer att få välja vart de vill bli kopplade, kansli eller vaktmästare. Vaktmästarna kommer att ha en telefon som lämnas över till bygg och plan på kvällar och helger.

Jag påminner om föreningens årsmöte söndag den 6/9 kl 15:00. Skicka ut påminnelse i era lag och be medlemmarna att anmäla sig till kansli@nsk.se. Om det blir för många anmälda så kommer mötet att hållas digitalt. Sista anmälningsdag 4/9.

7. Nästa möte

14/9 kl 19:00.



Vid anteckningarna

Anna Olofsson